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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 28 septembrie 2017, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 33 de consilieri, absentând motivat domnii 
consilieri judeţeni Iliescu Gheorghe şi Nicolaescu Marius Florinel, deci şedinţa 
este statutară.  
     La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director 
executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra 
Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna 
Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  Învătământ, dna 
Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Ciocnitu Eduard, director 
Regia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A., 
dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,  
dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont Argeş, , dna Iagăr Elena 
manager Şcoala Populară de Arte şi Meserii Piteşti, dna Boţoghină Cristina, 
manager interimar Centrul de Cultură Brătianu, dna Araxy Negoşanu, manager 
interimar Centrul Cultural Judetean Arges, dl Dejanu Justin,  manager  al 
Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl Popescu Cornel, manager al  
Muzeului Judeţean Argeş, dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de Pediatrie 
Piteşti, dl Sachelarie Octavian, manager Biblioteca Judeţeană Argeş, dna 
Stoiculescu Anca, manager Spitalul Ştefăneşti, dna Molfea Adriana, manager 
interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dna Ciocănău Niculina, consilier 
Preşedinte.  

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se 
vor  abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii, următorii consilieri judeţeni:  
Dl  consilier judeţean Enache Valentin Viorel  la punctul  nr.  7 de pe ordinea 
de zi – Hotărârea nr. 235. 
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Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin la punctul  nr. 7  de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 235.  
Dl  consilier judeţean Dima Eduard Ştefan la punctul  nr.  7 de pe ordinea de zi 
– Hotărârea nr. 235.  
Dl  consilier judeţean Pîrvu Marius la punctul  nr. 21 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 249. 
Dl  consilier judeţean Dumitrache Radu la punctul  nr.  22 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 250. 
 

Menţionăm că pe parcursul şedinţei ordinare a fost validat mandatul de 
consilier judeţean al doamnei Badiu Mariana, aceasta exercitându-şi dreptul de 
vot începând cu punctul 4 de pe ordinea de zi. 

    
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, şedinţă ordinară din această 
lună, aşa după cum aţi luat la cunoştinţă  şi în comisii, este o ordine de zi mai 
stufoasă. Dacă sunt obiecţii legate de ordinea de zi tinând cont şi trebuie să 
precizez că rămâne procesul verbal. Şedinţa este statutară, avem un întârziat, un 
coleg de-al nostru domnul consilier Iliescu. Dacă sunt obiecţii vis-a-vis de 
ordinea de zi, daca nu o supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. 
Dacă se abţine cineva ? Dacă este cineva împotrivă? Nu. Ordinea de zi a fost 
aprobată în unanimitate. 

-  I  - 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 31.08.2017. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
           Obiecţii? Întrebări? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 

abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

-II – 
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 15.09.2017. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
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       Obiecţii? Întrebări? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 

abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

- III – 
 
Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

încetarea mandatului de consilier judeţean al domnului Bratu Ion Gabriel.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

          Comisia  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.      
Dacă sunt obiecţii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. Vă multumesc. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Domnule Preşedinte, nu propuneţi şi 
numirea? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Numirea? Este cu delegaţie, conform 
legislaţiei în vigoare, este apanajul celui care ocupa. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Era interesant dacă îl supuneaţi la vot. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Numirea domnului Bratu? Aveţi 
vreun  gând cu domnia sa sau..Mulţumesc. 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin – Îi păstrăm adeziunea, domnul Preşedinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nici un fel de problemă este în 
judeţul Argeş. Important este să fie un foarte bun administrator, mai puţin 
important este unde, ce şi cum. Şi eu îl felicit pe domnul director Bratu 
pentru că face treabă şi aici în consiliu. 

          Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 231.     
           

-   IV – 
Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

validarea mandatului de consilier județean al doamnei Badiu Mariana.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:   
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     Comisia  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Trebuie să rugăm comisia de validare să studieze dosarul, să ne prezinte 
un proces, un punct de vedere, motiv pentru care vă sugerez o pauză de 3 
minute. 

    Comisia de validare a deliberat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Domnule preşedinte al comisiei de 
validare, aveţi cuvântul. 

Dl consilier Clipici Marian – Vă mulţumesc domnule preşedinte, raportul 
comisiei de validare al Consiliului Judeţean Argeş, astăzi 28.09.2017,  
comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu este situaţie 
de incompatibilitate, fapt pentru care a hotărât să propună validarea doamnei 
consilier judeţean Badiu Mariana. Drept pentru care am încheiat prezentul 
proces-verbal. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumim domnule preşedinte. 
Vă supun spre aprobare recomandarea comisiei de validare. Cine este pentru 
ca doamna Badiu Mariana să fie numită consilier judeţean? Mulţumesc. 
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? Felicitări doamna 
consilier, vă rog să veniţi să depuneţi jurământul. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 232.     
                  

Dna consilier Badiu Mariana - ,,Eu, Badiu Mariana, consilier în cadrul 
Consiliului Judeţean Argeş, jur să respect constituţia şi legile ţării şi să fac 
cu bună credinţă tot ceea ce-mi stă în puterea şi priceperea mea pentru 
binele locuitorilor judeţului Argeş. Aşa să-mi ajute Dumnezeu!’’        

   
-  V – 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii consiliului județean nr.1/22.06.2016 
privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean Argeş. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
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Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 233. 
 

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 

8/06.07.2016 privind aprobarea componenței nominale a comisiilor de 

specialitate ale Consiliului Județean Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisia K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 234. 
 
                                                        -  VII – 

 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 3 abţineri ( Enache Valentin 
Viorel, Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ştefan ). 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 235. 
 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Comisiei de Evaluare 
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a Persoanelor Adulte cu Handicap Argeş.   - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 236. 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini aferente, pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe 
trasee județene. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
          Obiecţii? Comentarii? Daca nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 237. 
 

-  X - 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea planului de ocupare a funcțiilor publice pe anul 2018 pentru aparatul 

de specialitate al Consiliului Județean Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
             Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.        
            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 238. 
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                                                        -  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea planului de ocupare a funcțiilor publice pe anul 2018, pentru aparatul 

propriu al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș. -  
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 Comisia  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
            Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.        
Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 239. 

 
-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea planului de ocupare a funcțiilor publice pe anul 2018 al Direcției 

Generale pentru Evidența Persoanelor Argeș. Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

Comisia  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva?Este cineva împotrivă? Nu.     
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 240. 

 
-  XIII - 

 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

acordarea burselor sociale pentru elevii și studenții din anul școlar/universitar 
2017 – 2018. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia  K1, K3, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
         Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 241. 
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                                                        -  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Protocol de colaborare între Consiliul Județean Argeș, Direcția 

Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș, Inspectoratul Școlar 

Județean Argeș, Centrul Județean de Resurse și Asistență Educațională Argeș și 

Direcția de Sănătate Publică Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

Comisia  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
        Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 242. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
participarea Județului Argeș la manifestările organizate de Ambasada României 

la Atena, cu prilejul Zilei Naționale a produselor agroalimentare românești. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

     Comisia  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

             S-a adoptat Hotărârea nr. 243. 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
rezilierea contractului de asociere pentru secția externă din comuna Bughea de 

Sus încheiat între Consiliul Județean Argeș, Şcoala Populară de Arte şi Meserii 

Piteşti și Consiliul Local Bughea de Sus  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

Comisia  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
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          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.       

      Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 244. 
 
                                                        -  XVII – 

 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A a 4 

autoutilitare Ford Transit aflate în patrimoniul județului Argeș.  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

   Comisiile  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
      Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 

pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.       
          Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

      S-a adoptat Hotărârea nr.245. 
 

-  XVIII - 

 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
trecerea unor imobile din domeniul public în domeniul privat al județului Argeș 

pentru scoaterea din funcțiune și casarea în vederea demolării.   - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

     Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
 Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 246. 
 

-  XIX - 

 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea intenției de cumpărare a unor terenuri situate în județul Argeș..- Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

      Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.    
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      Obiecţii?Comentarii? Poftiţi. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, studiind mai bine 
rapoartele la cele două propuneri am constatat că deja există şi proprietarii 
acelor terenuri şi chiar dânsii au făcut o scrisoare de intenţie către consiliul 
judeţean privind întărirea acţiunii de a cumpăra terenul, este vorba de 
domnul Preoteasa de la Muscelul S.A şi de doi proprietari din satul unde 
este situat Castrul Roman Jidova . Aş dori să întreb juridicul dacă chiar 
suntem pe lege pentru că aici este vorba de cumpărare din bani publici a 
unor terenuri private şi normal ar trebui scoase la licitaţie, adică trebuie să 
fie o formă prin care noi să nu fim acuzaţi că votăm că dăm bani cuiva, că a 
propus el 40 de euro pe mp, am văzut că aşa scrie şi în acea adresă. Este 
inadmisibil ca cineva să ne propună suma înainte că noi să votăm un proiect 
de hotărâre. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu vă mulţumesc. Ca doctor, 
domnule preşedinte, pot să vă spun că am în vedere şi este supus proiectul 
acesta ca o intenţie, noi votăm în acest moment intenţia. Domnule secretar, 
aveţi cuvântul, vă rog. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Intenţia de cumpărare nu este supusă 
aceleiaşi reglementări juridice ca la vânzarea din domeniul public. În acest 
moment ne aflăm doar în faza unei intenţii urmând a fi derulate procedurile 
specifice, negocierile, vor fi evaluate  acele terenuri care urmează a fi 
supuse vânzării-cumpărării, va fi aprobat raportul de expertiză iar forma 
finală, cumpărarea, va fi aprobată de asemenea de către consiliul judeţean. 
Nu se licitează pentru că nu ne aflăm în situaţia în care înstrăinăm din 
domeniul public ci îl preluăm. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Deci repet este vorba de o intenţie, 
dacă se va materializa, se va supune tot plenului şi vom hotărî  la momentul 
dat. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?             

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl. consilier 
judeţean Tudor Mihail ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 247. 

 
-  XX - 
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Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Centrului Județean de Resurse și Asistență Educațională 

Argeș a unui autoturism aflat în patrimoniul județului Argeş. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 248. 
 

-  XXI- 

 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcții al Spitalului de Psihiatrie "Sfânta Maria" Vedea.    - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( dl consilier judeţean 
Pîrvu Marius ). 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 249. 
 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului Orășenesc ,,Regele Carol I” Costești.  
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Dezbătut în comisii, aveţi obiecţii, comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre 

aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 250. 
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-  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” 

Valea Iașului.  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
          Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abţinere ( domnul consilier 
judeţean Dumitrache Radu). 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 251. 
 

-  XXIV - 
 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind actualizarea statului de funcții al Spitalului de Pediatrie Pitești. Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  

            S-a adoptat Hotărârea nr. 252. 
 

-  XXV - 
 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești. Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 253. 
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-  XXVI - 
 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind aprobarea statului de funcții al Unității de Asistență Medico-Socială 
Rucăr. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K3,K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 254. 
 

-  XXVII - 
 

Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de organizare si funcționare al Unității de 

Asistență Medico-Socială Rucăr. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
          Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 255. 
 

-  XXVIII - 

 

Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind exercitarea cu caracter temporar a funcției de director al Unității de 

Asistență Medico-Socială Rucăr. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
          Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este  
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 256. 
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-  XXIX - 
 

Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de acțiune pentru prevenirea și combaterea înzăpezirii și 

poleiului pe drumurile și podurile județene din județul Argeș, pentru iarna 2017 
– 2018. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

            Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 257. 
 

-  XXX - 
 

Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului cu titlul ,,Susținerea implementării măsurilor referitoare la 

transparență, etică, integritate și prevenirea corupției reglementate prin SNA în 

cadrul Consiliului Județean Argeș” și a cheltuielilor legate de proiect.  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Comisiile K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Obiecţii? Comentarii? Vă rog.     
 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Dommnule Preşedinte, e foarte bine, o să 
fim de acord cu acest proiect, sigur accesăm fonduri europene dar aş avea o 
propunere, tocmai având în vedere această transparenţă şi ceea ce vrem noi 
să învăţăm de la acest proiect, să revenim la propunerea ca presa să aibă 
acces la comisiile de specialitate ale consiliului judeţean şi fac această 
propunere la acest punct pentru că sper că dăm dovadă de transparenţă, mai 
luam şi fonduri europene , o să fie şi nişte oameni, salariaţi, aici şi aş 
propune dacă sunteţi de acord în una din şedinţele următoare să revenim la 
regulamentul pe care l-am avut înainte şi să anulăm acel punct de restricţie a 
presei la şedinţele comisiilor de specialitate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc pentru intervenţie. 
Domnule presedinte, ca pricipiu, regulamentul de organizare şi funcţionare 
spune foarte clar, preşedintele comisiei are largheţea şi totala disponibilitate 
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în a aprecia în cadrul comisiei ce trebuie şi cum trebuie să se facă. Fiecare 
comisie are un preşedinte, un secretar şi membri care sunt colegii noştri. 
Niciodată, dacă vă uitaţi la mine, niciodată noi, cel puţin presedinte, 
vicepreşedinte, n-am făcut nicio îngrădire, absolut niciodată. Sunt situaţii în 
care preşedintele apreciază laolată cu colegii din comisie oportunităţi, cu o 
transparenţă totală, nu e nici un fel de problemă şi cred că în noi gasiţi 
ultimii oameni care ar putea să zică nu are acces presa în comisii. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Domnule Preşedinte, vă mulţumesc, şi 
atunci eu propun ca la comisia de unde sunt eu, la Urbanism, îl invit pe 
domnul preşedinte şi pe ceilalţi să deschidem porţile pentru presă şi să îi 
invităm la şedinţele comisiei pe care noi le ţinem. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu cred că vă face chiar foarte bine, 
dumneavoastră, comisiei, dacă aţi avea o discuţie colegială în interiorul 
comisiei vis-a-vis de elementele procedurale. Eu chiar vă încurajez. Avem o 
transparenţă totală indiferent de coloratura politică şi ca o nuanţă şi ca o pată 
de culoare frumoasă pe ziua de astăzi apreciez total gestul dumneavoastră de 
a renunţa la greva japoneză. Supun spre aprobare proiectul. Cine este 
pentru? Vă mulţumesc. Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? 
Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 258. 
 

-  XXXI - 
 

Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 
2017. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

           Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
      Un lucru important, trebuie sa fac un amendament aşa cum prevede 
legea chiar şi în plenul consiliului judeţean,  legat de o suma de 728 de mii 
de lei, adică 728 de miliarde lei vechi care au venit de la Ministerul 
Dezvoltării  pe PNDL 1, care înseamnă podul de la Vultureşti, care este 
aproape finalizat şi cred că îl vom inaugura dar din timp vă vom informa să 
ne bucurăm cu toţii. Acest amendament vi-l supun spre aprobare alături de 
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proiectul pe care l-aţi avut iniţial în comisii, acum câteva zile a venit şi 
această sumă şi v-as ruga să deblocăm ca să putem să şi-l inaugurăm, să-l 
recepţionăm ca să poată fi funcţional. Vă rog. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Este suma necesară pentru finalizarea 
proiectului? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu cred că este, domnule presedinte 
sigur vor mai fi şi alte facturi care sunt în derulare, dacă aţi trecut pe acolo 
sau cine a trecut, încă se mai lucrează, se fac retuşuri. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Ca să ştim pentru că deja s-au implinit 
12 ani de când a avut aceasta rupere a podului.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – A dat bunul Dumnezeu să am şi eu şi 
dumneavoastră  şansa ca în mandatul nostru să fie inaugurat. Şi ştiti foarte 
bine că din motive evident  obiective atât de greu a fost, contestaţii la 
contestaţii şi ştiti foarte bine la ce mă refer. Cu amendamentul pe care eu vi 
l-am prezentat, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Vă mulţumesc. 
Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 259. 

 

 

-  XXXII- 
 
Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 

privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 

contractual din cadrul Direcției Generale pentru Evidența Persoanelor Argeş 
începând cu data de 01.09.2017. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

 Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
 Cunoaşteţi situaţia, a fost amplu dezbatut în comisii şi vrem să dăm o mână 
de ajutor în direcţia normalizării şi a intrării pe lege. Obiecţii? Comentarii? 
Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Vă mulţumesc. Dacă se 
abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă?  
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           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 10 abţineri. ( domnii consilieri 
judeţeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuţescu Adrian, 
Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel, Vasilescu Victor Gabriel, 
Drăguţoiu Dan, Tudor Mihail). 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 260. 
 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Eu vă mulţumesc că v-aţi abţinut, 
aveţi fiecare raţionamente, şi nu-mi place să înţeleg că erau mai bune 
salariile mai mici decat ceea ce propunem noi salarii mai mari. Ar fi ultimul 
lucru la care mă gândesc, dar sunt convins că nu ăsta a fost raţionamentul. 

Dl consilier Miutescu Adrian – Domnul Badea le-a mărit salariile. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu nu nu. 

Dl consilier Miutescu Adrian – Noi ne contrazicem, săracul dumnealui a 
fost suspendat degeaba. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule preşedinte, noi mergem pe 
spiritul legii şi veţi vedea că mergem pe spiritul legii în continuare că n-
avem încotro. 

-  XXXII –I- 
 
Trecându-se la punctul XXXII-I al ordinii de zi – Diverse . Dl Preşedinte 

Constantin Dan Manu  a spus: 
 
Intrăm la Diverse, doresc să vă informez că duminică avem ziua comunei 

Bălileşti, de asemenea doresc să vă informez că noi, judeţul Argeş, deţinem  
preşedinţia  consiliului ADR Sud Muntenia, traversăm o perioadă bună. V-
aş ruga pe toţi colegii indiferent de coloratura politică  să vedem în 
comunele unde suntem  şi unde mai trecem noi să vedem modul de 
implementare şi al stadiilor privind derularea obiectivelor pentru care au 
cerut sume financiare şi noi am dat prin hotărâre de consiliu judeţean atât pe 
partea de Sănătate Publică cât şi pe partea de ISU. Cred că ne face foarte 
bine să avem poate e nevoie şi de un sfat şi de o colegialitate între primării 
şi consiliul judeţean. Alte probleme. Vă rog. 
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Dl consilier Bulf Cornel Cătălin – Votul nostru pentru buget, pentru mărirea 
salariilor de la Evidenţa Populaţiei este dat pentru că acei oameni nu şi-au 
primit de trei luni salariile. Cu acest vot pot să-şi primească salariile. Nu 
putem să lăsam oamenii de acolo să muncească degeaba o jumătate de an. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Deci domnule preşedinte, aveţi vreun 
dubiu că PNL-ul nu cunoaşte treaba aceasta? 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin  - Eu am vrut să justific clar votul meu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Vă mulţumesc. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Domnul Bulf aveţi dreptate numai că şi 
lunile trecute trebuiau să-şi ia salariile şi nu şi le-au luat decât 40%. 
Domnule preşedinte, aţi adus aminte de faptul că noi am fost în grevă 
japoneză şi poate o să mai fim dacă va fi nevoie. Vreau să vă informez 
motivul pentru care nu mai suntem în greva japoneză . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este că aţi creat o emoţie totală şi 
grupul parlamentar PSD a votat foarte rapid pentru că ne-a fost frică de 
greva dumneavoastră japoneză. Mulţumesc. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Vă mulţumesc. Dacă îmi permiteţi să 
continui veţi înţelege şi dumneavoastră şi ceilalţi colegi despre ce este 
vorba. Nu mai facem pentru că bătălia s-a mutat în Parlament. Am aici 
raportul comisiei pentru Cultura, Arte,  Mijloace de Informare în Masă, care 
a fost votat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – În Camera Deputaţilor. 

Dl consilier Miuţescu Adrian -  În Camera Deputaţilor. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Unde preşedinte este domnul.  

Dl consilier Miuţescu Adrian -  Unde preşedinte este domnul Ştirbu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu -  Fost ministru al Culturii.  

      Dl consilier Miuţescu Adrian – Fost ministru al Culturii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Care n-a mişcat nimic în mandatul 
dânsului. 
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Dl consilier Miutescu Adrian – Membru PNL. Domnule Preşedinte îmi daţi 
voie, dacă mă lăsaţi să termin. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Îmi cer scuze că am intervenit. Vă 
rog. Am reamintit colegilor care este situaţia. 

Dl consilier Miutescu Adrian – Iar aici în acest raport, o să-l pun la 
dispoziţia presei, guvernul dumneavoastra, al PSD, reprezentat de Ministrul 
Culturii, iar la şedinţă de domnul Alexandru Oprean, secretar de stat al 
Ministerului Culturii şi Identităţii Nationale, a dat un aviz negativ acestui 
proiect de lege, proiectul pe care ieri, domnule preşedinte, îl am aici şi îl pun 
la dispoziţia presei, deci toate aceste jocuri, eu cred că guvernul PSD este al 
Partidului Social Democrat şi ministrul, nu că parlamentarii spun una, 
Guvernul face alta, votează într-un fel, ne facem că facem. Pun la dispoziţia 
presei. Dumneavoastră o să vă înaintez acest raport, dacă nu l-aţi citit şi 
dacă nu-l aveţi că secretarul de stat al Ministerului Culturii al 
dumneavoastră a votat împotriva acestui proiect de lege. Deci ăsta este 
adevărul despre sinceritatea şi modul în care guvernul PSD şi oamenii care 
de-a lungul timpului au tot zis că doresc cumpărarea acestui loc, de fapt se 
opun acestui proiect iar totul este un joc de imagine şi ceea ce era de 
demonstrate, noi am şi demonstrat domnule preşedinte, s-a demonstrat. Vă 
mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Şi eu vă mulţumesc. Două probleme. 
După ce se va vota în Parlament, în Camera Deputaţilor ca şi camera 
decizională, o să-mi permiteţi să vă dau un răspuns. Există o raţiune şi mă 
aştept ca oamenii care fac politică nu de ieri, de astăzi, să citească printre 
rânduri care este raţiunea legală, eu mă aştept şi nu fac de ieri, de astăzi 
politică,  dacă este să discutăm, discutăm, dacă este să ne facem imagine 
ieftină, ne-o facem. Dumneavoastra aţi fi cel mai vulnerabil dintre noi toţi să 
vorbiţi despre Vila Florica, de departe, dar există o raţiune pe care ştim că o 
ştiţi, vă vine să şi zâmbiţi şi vă dau dreptate că zâmbiţi, deşi nu credeţi în ea 
deloc, dar asta este situaţia. Dar problema care se pune este că legea va fi 
votată, iar paşii legali aceştia sunt, domnule presedinte.Vă doresc o după- 
amiază plăcută. 

Dl consilier Miuţescu Adrian – Totuşi, de ce Ministrul Culturii se opune? 
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Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Vă explic eu. 

Dl consilier Mihail Tudor – Numirea unui fost democrat liberal la 
conducerea Vilei Florica sigur este un semn de bună voinţă din partea 
dumnevoastră. 

     Şedinţa s-a încheiat la ora 15.30.    
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